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Nieuwjaarswens

in Zeeland werken we nu al een aantal jaren geweldig 

samen op het gebied van duurzaam digitaal 

informatie beheer. Het is onze plicht richting de 

burgers om zoveel mogelijk informatie toegankelijk  

te houden. en het is efficienter en (op den duur) 

voordeliger om samen op te trekken. De keuze voor 

één e-Depot is een mijlpaal in een proces dat nog wel een aantal jaren in beslag zal 

nemen. ik wil jullie heel hartelijk danken voor jullie inzet tot nu toe en ik wens ons 

allemaal toe dat onze samenwerking blijft groeien en bloeien in het nieuwe jaar!

 

Rob van der Zwaag, voorzitter VZG

iNfoRmatieHuisHouDiNG

Stand van zaken Zeeuws breed onderzoek  

Voor het realiseren van duurzame toegankelijkheid van de eigen informatie, 

is inzicht nodig in de staat en de inrichting van de eigen informatie huis-

houding: welke systemen zijn in gebruik, hoe staat het met de metadatering, 

hoe is het beheer geregeld, wie is er verantwoordelijk binnen de keten, etc. 

op 21 november jl. heeft het netwerk van leidinggevenden ingestemd met 

het onderzoeksvoorstel van het Zeeuws archief om dit Zeeland-breed in 

kaart te brengen. De vragenlijsten zijn begin december rondgestuurd en uit 

een belronde begin januari blijkt dat de meeste deelnemers de deadline van 

1 februari a.s. wel denken te gaan halen.

Naast de provincie, 

het waterschap en 

de 13 gemeenten 

neemt ook een 

aantal gemeen-

schappelijke 

regelingen deel: 

GGD, GR De 

Bevelanden, 

orionis, RuD, 

sabewa, samenwerkingsverband welzijnszorg oosterschelde regio, 

Veiligheidsregio Zeeland en Zeeland seaports. in een later stadium zullen  

de andere gemeenschappelijke regelingen nog worden benaderd.
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Agenda 

25 januari 2017 

werkgroep, abdij

1 februari 2017

Deadline onderzoek

22 februari 2017

werkgroep, abdij

Maart 2017 

Presentatie resultaten 

Datum volgt zsm.



Het onderzoek bestaat uit tien vragen, die elke organisatie op een excel-lijst 

kan beantwoorden. Verwerking en analyse door het Zeeuws archief levert 

twee resultaten op. ten eerste krijgt iedere deelnemende organisatie zelf 

meer zicht op de eigen situatie. Dat is input voor het aansluittraject op het 

Zeeuws e-Depot. en ten tweede is er inzicht in welke applicaties men 

gemeen heeft en andere thema’s waarmee de Zeeuwse samenwerking 

verder vorm kan krijgen. 

in maart 2017 worden de resultaten gepresenteerd op een bijeenkomst van 

het netwerk van leidinggevenden.

Zeeuws iNfoRmatie NetweRk

Nieuws uit het Netwerk

positieve reacties op advies VZG

alle gemeenten hebben positief gereageerd op de brief van de VZG met het 

advies om aan te sluiten bij het Zeeuws e-Depot. De reacties van het water-

schap en de provincie zijn onderweg. een aantal gemeenschappelijke 

regelingen heeft positief gereageerd maar anderen vragen zich af of zij hier 

een rol in hebben, bijvoorbeeld omdat ze menen dat duurzame archivering 

door hun centrumgemeente wordt geregeld. Zij worden benaderd door het 

Zeeuws archief voor een gesprek om hun vragen te beantwoorden.

Alle informatie op pleio

er is op Pleio een (besloten) groep gemaakt ‘Zeeuws informatie Netwerk’, 

waar alle documentatie, verslagen en producten rond de Zeeuwse samen-

werking te vinden zijn. alle leidinggevenden en informatiebeheerders 

hebben via de mail een uitnodiging ontvangen om lid te worden. Heb je  

de uitnodiging nog niet geaccepteerd? Doe dat snel, zodat je op de hoogte 

blijft van de ontwikkelingen en elkaar makkelijk kunt bereiken met vragen  

of informatie.

Stuurgroep, werkgroep, netwerken…..

wat doen al die groepen en wie zit waar? in de hier boven genoemde Pleio 

groep is een document geplaatst genaamd ‘over zicht overlegstructuur en 

bijeenkomsten’. kijk bij bestanden > Pleio

lees verder op volgende pagina . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Het programma e-Depot Zeeuwse 

overheden Dit programma is voort-

gekomen uit het rapport 

‘toekomstbestendig informatiebeheer 

Zeeuwse overheden’. in februari 2014 

namen de Vereniging van Zeeuwse 

Gemeenten (VZG), de Provincie Zeeland, 

het waterschap scheldestromen en het 

Zeeuws archief, het initiatief tot het 

oprichten van een werkgroep met 

vertegenwoordigers van de 

overheidsorganisaties in Zeeland. De 

werkgroep kreeg de opdracht 

portefeuillehouders te adviseren over de 

voorwaarden voor toekomstbestendig 

informatiebeheer. Na de ambtelijke 

presentatie werd het rapport 

‘toekomstbestendig informatiebeheer 

Zeeuwse overheden’ gedeeld met de 

kring van secretarissen en met de 

portefeuillehouders van de Zeeuwse 

overheden. Het programma e-Depot 

Zeeuwse overheden werkt de 

aanbevelingen verder uit langs de twee 

sporen die het rapport aangeeft: het 

voorbereiden op aansluiting op een 

e-Depot voorziening en een gezonde 

digitale informatiehuishouding bij alle 

Zeeuwse overheden.

> Rapport

De organisatie van het programma

een stuurgroep bewaakt de voortgang. 

Deze bestaat uit vertegenwoordigers van 

de VZG, de provincie, het waterschap,  

de gemeentesecretaris van Goes als 

vertegenwoordiger van de kring van 

secretarissen, de gemeente terneuzen en 

het Zeeuws archief.

een ambtelijke werkgroep van de VZG, 

met daarin ook vertegenwoordigers van 

de provincie, het waterschap en het 

Zeeuws archief, werkt de aanbevelingen 

uit.

https://www.pleio.nl/groups/profile/46508082/zeeuws-informatie-netwerk
http://www.zeeuwsarchief.nl/media/uploads/e-depot/201410__toekomstbestendig_informatiebeheer_zeeuwse_overheden_1.0_publicatieversie.pdf


Hoe houden we al die groepen goed verbonden met elkaar? 

•	 De	verslagen	van	alle	groepen	en	bijeenkomsten	worden	op	Pleio	

geplaatst.

•	 Vanuit	de	werkgroep	zit	Karin	Heirman	aan	bij	het	netwerk	van	leiding

gevenden en koppelt zij daar uit terug naar de werkgroep.

•	 En	vanuit	het	netwerk	van	leidinggevenden	schuift	Marc	Marin	aan	bij	 

de brede informatiebijeenkomsten. 

De werkgroep zoekt leden!

De werkgroep bestaat nu uit 11 leden. men zou graag uit elke overheids-

organisatie in Zeeland een lid willen hebben. is jouw organisatie nog niet 

vertegenwoordigd? meld je aan via de Pleio groep of via  

edepot@zeeuwsarchief.nl en kom een keer langs bij een werkgroep-

vergadering. op Pleio kun je meer informatie vinden.

Pilots e-DePot

pilot Middelburg 

Hoe zorg je ervoor dat de website van je organisatie ook in de toekomst te 

raadplegen is? Dat is de vraag waarover de gemeente middelburg en het 

Zeeuws archief zich buigen. 

De website van de gemeente wordt nu al gearchiveerd door er elke week 

een snapshot (foto) van te nemen. De gemeente realiseert zich echter dat 

dat niet voldoende is en dat raadpleging in de (verre) toekomst hiermee nog 

niet gerealiseerd is. Het e-Depot biedt die garantie wel. Beide organisaties 

zijn daarom een pilot gestart die uit twee onderdelen bestaat: het ingesten 

(opnemen) van genoemde snapshots in het e-Depot én het ingesten van een 

dynamische website. De resultaten worden in april 2017 verwacht en zullen 

op een brede informatiebijeenkomst worden gepresenteerd.

pilot Veere

in 2016 is door het Nationaal archief bij de gemeente Veere een Duto-scan 

uitgevoerd naar mogelijke verbeteringen van de duurzame toegankelijkheid 

van de digitale informatie in het proces van bestuurlijke besluitvorming. een 

logisch vervolg op dit onderzoek is het in een e-Depot onderbrengen van de 

informatie die hierbij wordt gevormd. Daarom is het raadsinformatiesysteem 

gekozen als uitganspunt voor een pilot die gemeente Veere en Zeeuws 

archief de komende maanden gaan uitvoeren.

flyiNG iNfoRmatioN DoctoRs

een klus voor de Doctors

De ‘flying information Doctors’ hebben zich officieel gepresenteerd op een 

druk bezochte bijeenkomst op 22 november 2016 en zijn nu officieel van start 

gegaan. wie zijn de Doctors? co de feijter, karin Heirman, erik van Hengel, 

marieke Houtekamer, Jack karelse, fred van de kieboom en kees de Ridder. 

er is natuurlijk niks nieuws onder de zon, deze collega’s (en anderen!) zijn 

altijd bereid te helpen. Dus blijf niet langer tobben maar leg je vraag of 

probleem voor aan de Doctors via info@flyinginformationdoctors.nl.
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Beeld in kop nieuwsbrief: ontwerp van een glasraam door cornelis van Barlaer afbeeldende 

een zitting van de Rekenkamer van Zeeland, 1647. met aan tafel Johan van Berchem (namens 

de eerste edele), Johan van der stringe (middelburg), Jacob Rallandt (Zierikzee), cornelis 

fransen eversdyck (Goes), willem van der Heijden (tholen), Daniel leynssen scheuije 

(Vlissingen), cornelis Velters (Veere) en secretaris anthony de Jonge van Bruinisse in de grote 

charterkamer in de abdij te middelburg. Zeeuws archief, Zeeuws Genootschap, Zelandia 

illustrata, deel iii, nr 531.

De mappenstructuur van Kapelle

Hans Doomen (beleidsmedewerker facilitaire zaken van de gemeente kapelle) 

heeft in december om tafel gezeten met de Doctors. “Na een migratie naar 

een nieuw systeem moeten de netwerkschijven worden geschoond en 

opnieuw worden ingericht”, aldus Hans. 

“er is maximaal 500 mB schijfruimte beschikbaar per medewerker, dat is 

minder dan in de oude situatie. Hoe komen we tot een goede inrichting van 

de schijven en mappenstructuur zodat men er goed mee uit de voeten kan?” 

een vraag met zowel inhoudelijke als organisatorische aspecten. Hans kreeg 

veel tips en gaat binnenkort nog eens in de keuken kijken bij Borsele. een 

paar van de tips: ‘doe eerst een kleine pilot’, ‘communiceer goed met 

iedereen’, ‘er zijn tools beschikbaar op de markt’.

 “ik vond het een heel goed gesprek,” aldus Hans. “Het probleem was 

herkenbaar voor de anderen. iedereen denkt mee vanuit zijn of haar eigen 

kennis en ervaring, en die bleek heel divers. Dat was verrijkend. ik heb veel 

input gekregen om een oplossing te zoeken die past bij mijn organisatie.” 

Hans bereidt nu een advies voor voor zijn mt en gaat daarna een project-

groep inrichten en een plan van aanpak opstellen.

Contact en informatie

fieke krikhaar, programmacoördinator

Hanneke van aalst, programmamanager

edepot@zeeuwsarchief.nl

t: 0118 678 800 

www.zeeuwsarchief.nl

> aanmelden voor nieuwsbrief

https://nl-nl.facebook.com/pages/Zeeuws-Archief/99307886366
https://twitter.com/zeeuwsarchief
https://nl.pinterest.com/zeeuwsarchief/
http://www.zeeuwsarchief.nl
mailto:edepot%40zeeuwsarchief.nl?subject=Aanmelden%20e-Depot%20Nieuws

